
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2012-11-28 Moralund

Närvarande: Thomas Lange, Helen Gustavsson, Margareta Norin, Jan Fellenius,
                     Therese Ahlman 

Frånvarande: Bo Lilje, Jenny Hedenby

§97 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§98 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§99 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Therese Ahlman.

§100 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§101 Ekonomirapport
Ekonomin ser bra ut.

§102 Utställning
Helena Ekdahl från utställningskommittéen skulle komma men lämnat återbud 
p.g.a dåligt väder.

§103 Funktionärsmötet
            Protokoll från funktionärsmöte gicks igenom. Inga instruktörer klara till 

tävlingslydnadskurserna ännu. En ”kickoff” för aktiva funktionärer planeras. 
Eventuell dagskryssning till Eckerö med inlagt möte. 

§104 Medlemsenkät
Therese har läst igenom inlämnade svar. Femton svar. Av dessa tyckte två 
tredjedelar att trivseln alltid var bra. Många ville ha kurserna förlagda till helgerna 
eller blandat vardag/helg. Om frågan vilken aktivitet som eftersöktes angav 
medlemmarna ungefär samma intresse för de discipliner som vi traditionellt satsat 
på (valp, allmänlydnad, tävlingslydnad, spår och sök). Intresset för agility var också 
stort. Flera efterfrågade kortare helgkurser i spår, sök och agility.
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§105 Mål- och handlingsplan
Inga nya kommentarer sedan förra mötet.

§106 Rallylydnad 
Styrelsen godkände att Maria Alm får inhandla skyltar till rallylydnad för en 
kostnad av 2500:-. 
            

§107 Ungdomskurs
Maria Alm har tagit fram ett förslag gällande prövapåkurs för ungdomar. Kursen 
som omfattar femkurstillfällen beslutades av styrelsen kosta 750:-.

§108 Spårkurs                   
Maria Alm skall ha en fortsättningskurs/spår. Ett kurstillfälle i månaden. Kursen är 
redan full. Kursen ska kosta 500:-.
Maria får 300:- att köpa julblommor till markägare som tack för lån av mark.

§109 Rapporter
                   

a) CS – Inget att rapportera
b) UBK  - Möte 5/12. Inget att rapportera innan dess.
c) CTK  - Möte 8/12
d) Lokala kommitéer- Inget att rapportera. Cafékommitéen vakant.

            e)   Övriga rapporter – Rembacken tagit bort rabatten. 

§110 Övriga frågor
Valberedningen ännu ej tillsatt.

§111 Nästa möte
            Månd 21/1 2013 hos Therese. 

§112 Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Uppsala 2012-12-10

………………………. ………………………… …………………………
Thomas Lange Therese Ahlman Helen Gustavsson  
Ordförande Justeringsman Vid protokollet
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